



MARIA REICHE WELCOME GRANTS

Antragsformular / Application Form

auszufüllen von der aufnehmenden Professur/Forschungsgruppe der TU Dresden
to be filled in by the hosting Professorship/Research Group of the TU Dresden

I Angaben zur Professur/Forschungsgruppe // Details on the Professorship/ Research Group

Bereich / School

Fakultät / Faculty

Dekan:in / Dean

Professur / Forschungsgruppe //
Professorship / Research Group:

Inhaber:in der Professur / Leiter:in der
Forschungsgruppe //
Holder of the Professorship / Research
Group Leader

Dienstadresse / Office address

E-Mail / E-mail

Telefon / Phone

weitere Ansprechpartner:innen /
further contact persons

II Angaben zur Postdoktorandin // Details on the Postdoc

Vor und Nachname /
First and last name

Geburtsdatum & Geburtsort /
Date of birth & place of birth

Nationalität / Nationality

E-Mail / E-mail

Telefon / Phone

Datum der Promotionsurkunde /

Date of the doctoral degree

Aktuelle/bisherige Universität /

Forschungseinrichtung //

Current/previous university /

Research institution

Aktueller/bisheriger Forschungsschwer-

punkt // Current/previous research focus

Aktueller Aufenthaltsort der Nachwuchs-

wissenschaftlerin /

Current location of the researcher

Sollte sich die Nachwuchswissenschaft-

lerin bereits in Deutschland befinden, seit

wann (MM.JJJJ)? If the researcher is already

in Germany, since when (MM.YYYY)?

III Angaben zum geplanten Forschungsaufenthalt an der TU Dresden//

Details of the planned research stay at TU Dresden

Start des Forschungsaufenthalts /

Start of the research stay

Ende des Forschungsaufenthalts /

End of the research stay

Beantragter Förderstart /

Requested start of funding

Beantragte Fördermonate /

Requested month of funding

ggf. aktuelle/bisherige Förderung / Finan-

zierung der Postdoktorandin//
current/previous funding / financing of
the postdoc

Gründe für das Auslaufen der
aktuellen / bisherigen Förderung / Finan-

zierung // Reasons for the expiry of the cur-

rent / previous funding / financing

IV Woher und wie lange kennen Sie die Antragstellerin? (max. 500 Zeichen)

Since when and in what capacity have you known the applicant? *(max. 500 characters)*

V Inwieweit bettet sich der aktuelle/bisherige Forschungsschwerpunkt der Postdoktorandin, in die Themenschwerpunkte Ihrer Professur / Ihrer Forschungsgruppe ein? (max. 1.000 Zeichen)

How does the research topic of the applicant, fit into the research focus of your professorship / your research group? *(max. 1,000 characters)*

VI Bitte beschreiben Sie, welche Tätigkeiten / Forschungsvorhaben die Postdoktorandin während des geplanten Forschungsaufenthalts übernehmen / bearbeiten wird. Welche Forschungsziele sollen während des Aufenthalts verfolgt / erreicht werden? (max. 1.000 Zeichen)

Please describe which activities / research projects the postdoc will be involved in during the planned research stay. What research goals are to be achieved / pursued during the stay? (max. 1,000 characters)

VII Zusätzliche Informationen, die für die Entscheidung über eine Förderung Ihrer Meinung nach von Bedeutung sein könnten; z.B. Preise und Auszeichnungen, Lehre, sozio-kulturelles/politisches Engagement, besondere familiäre Situation der Postdoktorandin: (max. 500 Zeichen)

Additional information that could be of importance to the scholarship award decision; e.g. prizes and awards, teaching assignments, sociocultural/political activities, special family situation of the postdoc: (max. 500 characters)

VIII Bitte legen Sie dar, welche konkreten Unterstützungsmaßnahmen Sie von Seiten der Professur / Forschungsgruppe planen, um die ukrainische Wissenschaftlerin nachhaltig in das deutsche Wissenschaftssystem zu integrieren. (max. 1.000 Zeichen)

Please describe which specific supporting measures or activities you as professorship / research group are planning in order to integrate the Ukrainian scientist into the German academic system in the long term. (max. 1,000 characters)

IX Absichtsbekundung / Letter of Intent

Hiermit bestätige ich als Inhaber der o.g. Professur / Leiter der o.g. Forschungsgruppe, dass ich für die o.g. Postdoktorandin, die notwendigen Rahmenbedingungen (z.B. Bereitstellung der benötigten Infrastruktur) während ihres Forschungsaufenthalts schaffe.

As the holder of the above-mentioned professorship / head of the above-mentioned research group, I hereby declare my willingness to create the necessary framework conditions (e.g. provision of the required infrastructure) for the above-mentioned postdoctoral researcher during

X Bedarfsabfrage / Demand request

Die Antragstellerin besitzt bereits einen ausgestatteten Arbeitsplatz an der Professur / Forschungseinrichtung.

The applicant already has an equipped workplace at the professorship / research institution.

Die Ausstattung des Arbeitsplatzes der Antragstellerin wird von der Professur / Forschungseinrichtung zur Verfügung gestellt.

An equipped workplace for the applicant will be provided by the professorship / research institution.

Zuschüsse für die Erstausrüstung des Arbeitsplatzes der Antragstellerin an der Professur / Forschungseinrichtung in Höhe von max. 2.5000 EUR werden bei einer Bewilligung eines Maria Reiche Postdoctoral Fellowships zusätzlich über das Förderprogramm beantragt.

Subsidies for the basic equipment of the applicant's workplace at the professorship / research institution in the amount of max. 2,5000 EUR are requested if a Maria Reiche Postdoctoral Fellowship is approved.

Ort, Datum / Place, Date

**Unterschrift Inhaber:in der Professur /
Leiter:in der Forschungsgruppe //**
Signature Holder of the Professorship /
Research Group Leader

Ort, Datum / Place, Date

Unterschrift der Postdotorandin /
Signature of the Postdoc